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  STAV SBB-a
    Saopštenje za javnost
    

  

   Postaje očigledno da stavovi izneti u "Otvorenom pismu" grupe čelnika hrvatskih institucija
nisu izolovano mišljenje pojedinaca, nego organizovan i smišljen čin usmeren na osporavanje
prava jedne nacionalne manjine u Srbiji na sopstveno opredeljenje i delovanje u skladu sa
Ustavom i Zakonom, a koji ima podršku institucija susedne Republike Hrvatske i dela vladajuće
političke strukture u Srbiji, pre svega lokalne vlasti grada Subotice.

  

   Generalni konzul Republike Hrvatske, gospođa Ljerka Alajbeg, na proslavi "Debelog
četvrtka" uz obilje fanaka u organizaciji 
Petra Kuntića
, predsednika DSHV i narodnog poslanika, uz prisustvo čelnika grada Subotice iznela je,
citiramo: "...
znamo da su Bunjevci dio hrvatskog naroda
...".

  

  Da li je moguće da se toliki napor, sredstva i organizacija usmerava na obeležavanje narodnih
običaja dela pohrvaćenih Bunjevaca u Subotici, a da se pri tom zapostavljaju interesi gotovo
60.000 Hrvata koji kao nacionalna manjina žive u Srbiji, koji sigurno pojma nemaju ni šta je
"Debo četvrtak", ni šta su fanki, a ni ko je Petar Kuntić?

      

  

To može imati samo jedan pokazatelj, a to je da je na delu asimilacija Bunjevaca u Hrvate uz
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podršku institucija susedne države, a uz blagonaklonost dela političkih struktura vlasti u Srbiji
koji na to ne reaguju.

  

   Zato tražimo, kao građani Republike Srbije i kao priznata nacionalna manjina pod imenom
Bunjevci, koji na ovim prostorima žive stotinama godina i čija je matična država Srbija, da
nadležni državni organi Republike Srbije reaguju i da nas Bunjevce, zaštite od pokušaja
očigledne asimilacije.

  

               U Subotici, 11.marta 2011. godine

  

Predsednik Saveza bačkih Bunjevaca           

  

Mirko Bajić                                   
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